
Els animalistes volen que l'Ajuntament d'Olot es mulli sobre el

correbou

L'alcalde es va mostrar inc�mode perqu� la moci� distorsiona el proc�s

plantejat a la consulta

OLOT| DDG

La fundaci� Fauna va fer publica ahir la presentaci� d'una moci� sobre el correbou. ÇCom a defensors dels

animals -ja que ells no poden parlar- volem saber quina �s la posici� dels pol�ticsÈ, va indicar David Serramitjana

(por taveu de la Fundaci�).

La moci� ser� debatuda en el ple del dijous 19 de maig. ÇIntentarem -va anunciar- que al ple hi hagi el m�xim de

supor t possibleÈ. Entre d'altres coses, la moci� demana que la programaci� de les Festes del Tura tingui un acte

juvenil alternatiu al correbou.

La moci� recorda que, el 2004, l'Ajuntament va aprovar una moci� que declarava la ciutat antitaurina i amiga dels

animals.

ÇA mi, personalment, m'incomodaÈ, va dir Josep Maria Corominas (alcalde d'Olot per CiU). Va seguir: ÇJo crec

que ten�em un proc�s de consulta i jo crec que haur�em d'anar per aqu�È. I va oposar:?ÇJo defenso que s'ha de

poder presentar al ple i l'hem de saber respondreÈ. Va preguntar: ÇQuina ser� la postura de l'equip de govern?È.

Es va respondre: ÇEns heu de deixar uns diesÈ. Va recordar que ell est� a favor de deixar de fer el correbou.
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